

Ref: GWC/BOD/OUT/32/06/07/2023 Date: 06 July 2023 المــــزؤد اللــــوجستـــــي الرسمـي OFFICIAL LOGISTICS PROVIDER

**To: The Market Operations and Monitoring**Qatar Exchange

السادة/ إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة قطر

Subject: GWC Announces Increasing the percentage of non-Qatari investor ownership by 100%

الموضوع: شركة الخليج للمخازن تعلن عن زيادة نسبة تملك المستثمر غير القطري بنسبة 100%

Dear Sir,

بعد التحية ،،

We at Gulf Warehousing Company are pleased to inform you that the non-Qatari investor's ownership percentage in the company's capital has been raised to 100%, after obtaining the approval of the honorable Council of Ministers in its session held on 17/05/2023

Note that the Extraordinary General Assembly has approved the decision to amend the Articles of Association of the company to allow an increase in the percentage of foreign ownership to reach 100%, and accordingly the amendment was made, and the amended system was issued and published in the Official Gazette.

يسرنا في شركة الخليج للمخازن أن نفيدكم علماً بأنه قد تم رفع نسبة تملك المستثمر غير القطري في رأس مال الشركة لتصل إلى 100%، وذلك بعد الحصول على موافقة مجلس الوزراء الموقر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2023/5/17

علماً بأن الجمعية العامة غير العادية قد صادقت على قرار تعديل النظام الأساسي للشركة ليسمح بزيادة نسبة تملك الاجانب لتصل الى 100% وعليه تم التعديل واصدار النظام المعدل ونشره في الجريدة الرسمية.

Thanks & Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،



ميبرت رنجيف منون المدير التنفيذي للمجموعة

